
Fra: Gudrun Einbu (Gudrun.Einbu@skyss.no)
Sendt: 12.04.2016 08:46:31
Til: Vigdis Robak Bjørgo
Kopi: 

Emne: VS: Busstilbod i Radøy
Vedlegg: 
 

Fra: Målfrid Vik Sønstabø 
Sendt: 18. februar 2016 22:30
Til: Gudrun Einbu
Emne: VS: Busstilbod i Radøy
 
Til neste faste møte (ser for meg at alle brukerinnspill må komme i arbeidet med trafikkplan).
 

 

 

 

Målfrid Vik Sønstabø
Leder avdeling Trafikktilbud

 

Skyss | Postboks 7900 | 5020 Bergen
Mob.: (+47) 916 53 176

skyss.no | www.facebook.com/skyss.no 
 

Fra: Skyss - Postmottak 
Sendt: 18. februar 2016 07:54
Til: Målfrid Vik Sønstabø
Emne: VS: Busstilbod i Radøy
 
 
 
Vennlig hilsen
 
Mona Søvik
Spesialrådgiver – Økonomiavd.
 
 
Skyss | Postboks 7900 | 5020 Bergen
Mob: (+47) 99 00 34 10

www.skyss.no | www.facebook.com/skyss.no 
 
Fra: Fredrik Gabrielli [mailto:fredrikgabrielli@gmail.com] 
Sendt: 17. februar 2016 16:59
Til: office@nobina.no; Skyss - Postmottak
Kopi: katarina.birkeland@radoy.kommune.no
Emne: Busstilbod i Radøy
 
Radøy Ungdomsråd har drøfta ei problemstilling som omfattar buss nord i kommunen.

Me opplever at busstilbodet over Radøy ikkje er tilstrekkeleg for aktive ungdommar. Etter klokka 18:00 er det
utfordrande å forflytta seg til eller frå Sletta-bygda nord på Radøy. Me ynskjer å utarbeide eit betre busstilbod. Derfor
kunne me tenkt oss å ha eit møte om denne problemstillinga. 

 



Med venleg helsing Representantane frå Radøy ungdommsråd:

Fredrik Soltveit Gabrielli

Andre Fresvik Klausen 

Åshild Vetås Aagaard-nilsen

 

 


